
 

Verksamhetsberättelse för år 2024 
Styrelsens sammansättning: 
Ordförande:   Johan Gren 
Kassör:   Catarina Wiik 
Sekreterare/ledamot: Emma Adolfson 
Information/ledamot: Ella Lauberts 
Ledamot:   Patrik Engberg 
Suppleant:   Johan Persson 
Suppleant:   Annika Sundström 
 

Genomförda aktiviteter 

Under 2024 höll vi 5 ordinarie styrelsemöten, samt årsmöte och konstituerande möte.   

Vi har under året;  

- Genomfört en vägsyn med stort fokus på skyltning. 

- Rätat upp sneda skyltar. 

- Målat streck på norra sidan av Boholmsvägen på sträckan gamla E22 till gamla 
järnvägen. 

- Målat cyklist-och fotgängarsymboler i dessa nya avsnitt av vägen.  

- Lagat asfalt i kurvan vid Doppingvägen.  

- Renoverat och målat boden på festplatsen. 

- Röjt inne i boden och skapat ordning på det vi ville behålla. Kört resten till ÅV.  

- Oljat dansbanan. 

- Målat ”30-skyltar” på asfalten på Boholmsvägen. 

- Tagit bort eller flyttat felaktiga skyltar. 

- Ansökt om bidrag till belysning på sträckan gamla E22 till sjöslätten.  

- Skyltat max axeltryck för fordon på hela Boholmarna. 

- Ansökt om bidrag för att dränera och höja vändplatsen på Ramsövägen. 

- Köpt speglar till korsningar och monterat dessa.  

- Köpt in en röjsåg. 

- Fyllt på sand i sandlådan. 

- Ansökt om att få låna mobil fartkamera. 

- Tagit in offert på nya reflexstolpar av korrekt modell.  



- Köpt in och installerat/monterat en kompisgunga till lekplatsen. 

- Röjt på lekplatsen/festplatsen och kört trasiga saker till återvinningstationen.  

- Röjt/klippt vegetation på pulkabacken inför vintersäsong.  

- Köpt in en slåtterbalk.  

- Hanterat skatteverkets nya regler kring moms. 

- Författat skrivelser till Skatteverket då de vacklat i frågan kring moms. 

- Bytt sarg på sandlådan. 

- Hälsat nyinflyttade välkomna genom personligt besök. 

- Påtalat för ELB-kraft att de måste återställa dagvattenbrunn/rör efter 
kabelförläggning på Styrsö. 

- Haft löpande dialog kring snöröjning och beställt detta vid behov.  

- Bokat och köpt tjänsten vassklippning.  

- Löpande hanterat fakturor, kontrollerat räkenskaperna samt fakturerat 
årsavgiften. 

- Löpande hanterat bygglovsärenden och andra ärenden från medlemmar.  
 

- Bett kommunen att bedriva skyddsjakt på gäss och vildsvin.  

- Jobbat med utformning av vår nya hemsida. 

- Jobbat med utformning på ny logga.  

- Påtalat för grävfirma att de grävt av dräneringsbrunn korsning 
Boholmsvägen/styrsövägen. De ska åtgärda i vår.  

- Tagit in offerter på att höja och dränera vändplanen på Ramsövägen. 

- Sökt bidrag för att höja och åtgärda vändplaner. 

- Ansökt om bygdepeng för upprustning av badplatsen på Svanhalsen vilket 
beviljades med 87 tkr.  

- Tagit bort stenar som är besvärliga vid gräsklippning. 

- Löpande skickat ut nyheter via mail, Facebook och Instagram. 

- Uppdaterat hemsidan. 

- Uppdaterat medlemslistan med rätt mailadresser.  

- Med gemensamma krafter genomfördes städning av våra gemensamma ytor på 
Boholmarna.  

- Genomfört midsommarfirande på festplatsen.  
 
 
 
 
 
 



 
 

Styrelsen vill med denna redovisning tacka alla medlemmar för förtroendet och 
samarbetet under 2024.  
 
Ordförande  Kassör 
   
 
________________ ________________ 
Johan Gren  Catarina Wiik  
 
 
Sekreterare  Informatör 
   
 
________________ ________________ 
Emma Adolfson Ella Lauberts 
 
 
Ledamot   Suppleant 
   
 
________________ ________________ 

Patrik Engberg Johan Persson 

Suppleant   

 

________________ 

Annika Sundström 

 


